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 MOVES#77     Joen Vedel    »SUMMER ‘14« 

Film premiere

18 November 2014, 8:30 pm

Dear Friends,

Image Movement is very pleased to host the premiere of Joen Vedel's »Summer '14«.  

The latest film from artist and writer Joen Vedel is aptly titled »SUMMER '14«: The film was shot 

and edit over the course of the past summer, in New York City, where Vedel was a fellow at the 

Whitney Independent Study Program. 

With a simple tourist's camera and a democratic approach he captures everyday life in the streets of 

New York, leading the viewer through an associative derive full of psychological and political 

undertones. 

In Joen Vedel’s own words, echoed in the film's trailer: »this film is about the city, the weather, the 

friends, the lovers, the past, the future, the kids, the old, the workers, the cops, the movies, the 

buildings, the wars, the anger, the joy, the arrival, the departure, the things I don’t know«. 

The artist will be present.

Admission free.
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MOVES#77  Joen Vedel »SUMMER ‘14« 

Film Premiere

18. November 2014, 20:30 Uhr

Liebe Freunde,

Image Movement freut sich die Premiere von Joen Vedels »Summer '14« präsentieren zu können.

»SUMMER '14« ist der jüngste Film des Künstlers und Autoren Joen Vedel. Er hat ihn im letzten 

Sommer in New York City gedreht und geschnitten, wo Vedel Stipendiat des Whitney Independent 

Study Program war. 

Mit einer einfachen Amateurkamera und einem demokratischen Ansatz fängt er in seinem Film den 

Alltag auf den New Yorker Straßen ein und führt den Betrachter durch eine assoziative Verkettung 

voller psychologischer und politischer Untertöne. 

Oder, wie Joen Vedel im Filmtrailer sagt: »In diesem Film geht es um die Stadt, das Wetter, 

Freunde und Liebhaber, um die Vergangenheit, die Zukunft, um Kinder, die Alten, Arbeiter, Bullen, 

Kinofilme, Häuser, Kriege, um Wut und Vergnügen, um Ankunft und Abreise, um Dinge, die ich nicht 

weiss.«

Der Künstler wird anwesend sein. 

Der Eintritt ist frei.

(Film still courtesy the artist)
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